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Aanwezig: Brecht, Merel, Stien, Frauke, Ferre, Robbe, Blijke, Maya, Margot, Eline, Emy, Eva, 
Viënna, Rani, Kristof, Armani, Gilles, Ellen, Chendo, Willem, Oualid, Jente, Helen, Quincy 
  
Afgemeld: Enya, Thomas, Catharina, Dymah, Sophie, Cato, Julie, Axelle, Chai, Sara, Kevin, 
Kato, Ella, Lore, Lili, Dries, Liam, Dina, Katia, Angie, Nick, Laure, Inès, Sofie, Amber,  
  
Afwezig: 
  
Goedkeuren Agenda 
Agenda goedgekeurd 
Goedkeuren Verslag 
Verslag Goedgekeurd 
  
Evaluatie Jobbeurs 
Frauke: Brent is er nog altijd niet dus ik ga het kort even doen. De bedrijven zijn ook 
gestuurd met een zeer kort formulier bestaande uit twee vragen. Er zijn vier antwoorden en 
over het algemeen was de locatie heel aangenaam en geven complimenten aan hoe ze 
ontvangen zijn, dat er goede opkomst was en dat de hoge tafels die in het midden stonden 
studenten ook langer daar hielden. Wat kon beter, niet overal was elektriciteit en de wifi 
was ook niet zo goed maar dat is gewoon KULeuven. Ook signalisatie naar de parkeergarage 
kon duidelijker. Wat betreft studenten komt voornamelijk verdeeldheid naar voren. 
Politieke wetenschappers beantwoorden het voornamelijk positief, 
communicatiewetenschappers en sociologen misten wat bedrijven voor hun en dat het wat 
eentonig was. Dat was ook zo en iets waar volgend jaar aan gewerkt kan worden.  Er waren 
er dus ook maar 14 maar gaat beter worden. CV en fotobooth waren vrij neutraal, hapjes 
waren te snel op maar wel positief. Aankleding ook redelijk goed maar waar de ene Alma 
heel leuk vind, vind de andere het te lawaaierig of rumoerig. Tenslotte werd het ook als 
redelijk professioneel ervaren. Volgend jaar dus vooral diverser en een laatste opmerking is 
dat er een bedankingsbericht op de socials naar de studenten moest komen. Kan volgend 
jaar zeker wel gebeuren maar denk dat we blij mogen zijn met wat we neer gezet hebben. 
Brecht en ik hebben al gezegd dat we het ook vanuit de RvB verder gaan ondersteunen om 
er een nog betere editie van te maken. 
  
Evaluatie KKC 
Stien: De KKC-cantus, ik vond het alleszins heel gezellig. Als eerste de communicatie, daar 
vonden een paar mensen dat het oké was en een aantal dat het te laat gecommuniceerd 
werd. Het evenement was inderdaad vrij laat online maar het was wel op zich op tijd 
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gecommuniceerd. Het is gezegd op de KV en stond in het verslag bij de uitnodigingen. We 
verwachten zoals je weet dat je op de hoogte bent van wat daar gezegd werd. Het thema 
was leuk, ze zeiden ook goeie afwisseling van de nummers, maar ook sommige te 
onbekende nummers, daar ben ik het niet helemaal mee eens. Het tweede deel was wat 
lang maar ja, dat zijn Limburgers. Bij de sfeer was het duidelijk dat vele nog aan het kateren 
waren, volgend jaar niet na de sjarel van VTK. Er zijn ook mensen die zeggen dat de cantoren 
buiten proportie boos waren en dat er teveel geroepen werd naar het Kaffee. Dat is een 
moeilijke op cantussen want soms ben je vrij luid als je de sfeermaker bent. Het is goed dat 
er sfeer is maar we nemen het mee. De duur vonden mensen goed net als het 
drankenaanbod. De meningen waren wel verdeeld over of het een goede teambuilding was 
voor cudi, Kaffee en kring, het was matig tot niet goed, de groepen mochten wat gesplitst 
worden of na het eerste deel ergens anders gaan zitten, nemen we zeker mee. Het is ook 
niet zo leuk als AV's en Kaffee onder één nummer van Kaffee benoemd worden wat ik snap. 
Volgend jaar meer mensen door elkaar halen dus. Wat goed was, was de Zamo, de senioren 
het thema enz. De main take aways, mensen mixen, evenement op tijd online en Kaffee is 
niet Kaffee en dan is iedereen blij. 
  
Evaluatie PAL-sessie European Politics 
Kristof: Het was vrij goed, de persoon die het gaf was heel goed op de hoogte en doet ook 
de master VIP met Europese optie dus is daar heel veel mee bezig. Je zit natuurlijk wel met 
de bachelorhervorming en dat het in het Engels is maar over het algemeen dus goeie sessie. 
  
Evaluatie filmavond 
Rani: Er waren heel weinig mensen, drie eerstejaars en nog een paar mensen maar ze 
vonden het allemaal wel heel leuk. Er is uiteindelijk niks verkocht. 
  
Evaluatie Brunch 
Ellen: Er waren 16 pakketten verkocht, niet zo veel maar uiteindelijk ook maar max 20. De 
mensen waren er heel blij mee en de reacties zijn echt uitsluitend positief, zeker meenemen 
naar volgend jaar. Ook het berichtje op de zak was echt een goed idee. 
Frauke: Naar een volgende keer kan je misschien een optie kiezen één pakket voor twee 
personen. Dan blijft het voor Politika financieel goedkoop en kan je de prijs wat optrekken. 
Ellen: Ik zou het ook zeker behouden. Nog 30 euro winst gehaald zelfs. 
  
Evaluatie Bickyverkoop 
Frauke: Is al lang geleden, minder succesvol als de eerste keer, we hadden meer gekocht 
maar het is niet verkocht geraakt, dus dag erna verder verkocht en toen was het meeste wel 
op. We hebben nog wat centjes binnengebracht wat de begroting ten goede komt. 24 mei is 
er nog een bickyverkoop, leuk tijdens de laatste week, goede studiepauze zo vlak voor de 
blok. Bedankt ook om te komen. 
  
Update LOKO AV 
Frauke: Voornamelijk gesproken over de nieuwe kotlabels. Leuven heeft er al een maar 
Vlaanderen wil dat uniformeren over de hele regio. Het Leuvens kotlabel betrekt ook 
studentenvriendelijkheid zoals het op tijd terugbetalen van de waarborg en 
antidiscriminatie. Dat zijn zeer subjectieve maatstaven, op Vlaams niveau willen ze het 
objectiveren waardoor ze vragen via LOKO of we studentenvriendelijkheid objectief kunnen 
evalueren. Heb je zelf criteria daarvoor, stuur ze zeker door. Daarnaast, de Hunter Games, 
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het spel met de politie, zal niet op KULeuven terrein doorgaan want de KUL is ertegen ook al 
is het ism de politie. Ze zijn dus nog op zoek naar een locatie. Vooral uit schrik voor 
imagoschade maar niet echt een reden meegegeven. 
  
Update Stura AV 
Brecht: Vooral over de vrije stages, nieuwe regels rond. Discussie ging voornamelijk over het 
al dan niet maken van een apart OPO zodat het onder creditcontract opgenomen kan 
worden of het vrij laten met een extra kost voor de student om het contract na te laten 
lezen door de KUL. 
  
Update Career Inspiration Days 
Frauke: Binnenkort zijn het dus de career inspiration days maar ik ben niet goed op de 
hoogte dus dit verdagen we. 
  
Update Galabal 
Helen: Vrijdag is zover, ons galabal! Eindelijk is zo goed als alles geregeld, alles kwam laat 
online maar daar zijn redenen voor. Onze contactpersoon van de zaal is ontslagen en er 
kwam iemand nieuw, er is nu security en alles is geregeld. Enige dat niet goed gaat is de 
ticketverkoop, dat ligt een beetje buiten onze macht maar binnen onze macht zijn de 
shiften. Er staan nog een aantal cruciale shiften open, de bonnen, de vestiaire en de inkom. 
Als jullie dat niet doen is dat voor evenementen en met zoveel zijn we niet, please zet u op 
een van de voornoemde shiften. Wil je een van jou shiften wisselen om daar een op te 
nemen, stuur me zeker. Er komt nog een update over de afbraak en over welke bussen jullie 
kunnen nemen. 
Kristof: Ik ga terug naar Leuven met een busshift moet ik daar voor betalen? 
Helen: Nee. 
Frauke: Alsjeblieft, overtuig nog wat mensen om te komen, we hopen nog meer tickets te 
verkopen. 
Blijke: Hoe moeten de shifters er geraken voor de opbouw? 
Frauke: Met het OV. 
Helen: Hoelaat moet je er zijn? 
Blijke: 21u. 
Helen: Eerste bus nemen en dat komt goed. 
Oualid: Als je met het OV komt, stopt er een in de buurt van the max? 
Helen: Normaal wel, ophalen als het in de buurt is kan ook nog wel. 
  
Update Lustrum 
Frauke: De documentaire gaat vlotjes, de eerste 20 minuten zijn al af. Hoewel ik mezelf niet 
kan horen, kan ik wel naar de rest luisteren. Op 8 mei is de KV iets vroeger zodat om 21u in 
een AV gaat de première zijn gekoppeld aan een receptie. Kunnen we allemaal gezellig erna 
gaan, het duurt ongeveer een 45 minuten vol met verhalen van mensen die dingen hebben 
meegemaakt. Museum is wat moeilijker uit te werken maar de docu gaat dus zeker wel 
door.  
Stien: Chendo en Kristof geef mij asap door hoeveel jullie van wat moeten hebben. De 
spullen die nog in het secri liggen, dat is allemaal limited edition dus als je die nog niet hebt 
schaf die zeker aan! 
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Update Liederenboek AR 
Brecht: Er is weer heel veel besproken, ik overloop kort de belangrijkste bevindingen en 
updates. De Liederenboek organisatie is nu officieel een VZW, de communicatie staat online 
op facebook en Insta dus het wordt allemaal wat echter ondertussen. Voor de 
verenigingsliederen is een flowchart uitgewerkt die er als volgt uitziet. *laat flowchart zien* 
Lemma zal gebaseerd zijn op titel die op hun beurt standaard het incipit is. Aangepaste 
geladen woorden komen uit de liederen: Oh! Susanna, Lustig ist das zigeunerleben, Polly 
wolly doodle,my old kentucky home, Leuvense Schoonheid. Bij café zonder bier blijft het 
woord maar met context (Leopoldville). Bij Annemarieken veranderd er niets en bij 
Leuvensche schoonheid ook niet. Tenslotte is er nog wat vordering op vlak van vormgeving 
en er komt op termijn ook een online versie van. Over een dikke maand is er terug eentje, 
meer info volgt dan. Op één mei is het inloopdag van de vzw, ga zeker eens een kijkje nemen 
naar de stand van zaken. Event staat online. 
  
  
Update Kricoteam 
Brecht: KKC was heel leuk! Voor de rest gaat het z'n gangetje, ik ben vooral bezig geweest 
met de familiecantus te regelen. Mattiece en Brent zullen hem voorzitten, hij zal doorgaan in 
De Moete en we hopen jullie allemaal daar te zien! 
Merel: Geen update. 
Stien: Hallo ik ben nog steeds jullie vice! Ik ben dat niet meer voor lang en als je wil zien wat 
ik volgend jaar ga doen kom naar de volgende LOKO AV. Belangrijke zake nog voor vandaag, 
wil je mee als reserve naar Rock Werchter vul zeker nog de form in, we hebben nog wel wat 
mensen nodig. De mensen voor werchter heb ik ook gevraagd hun rijksregisternumer door 
te sturen, doe dat ook. Woensdag gaan we naar de 12urenloop in Gent, als je denkt van shit 
ik wil nog mee dat kan stuur me even! We zouden tegen 15u vertrekken en de laatste trein 
terugnemen of je mag daar blijven feesten. 
Frauke: Ik heb eens snel door m'n agenda gekeken en heb ook niet zoveel gedaan. De 
Decaan is nog herkozen en daar zijn we heel tevreden over. Voor de rest, vandaag 
faculteitsbestuur en ik heb daar niet echt opgelet want het ging over besparingen maar ik 
kon niet zo goed volgen. Deze zaterdag was het infodag ik wil iedereen die er was nog eens 
bedanken. Er zijn nog een hoop croques over dus we gaan dat ook nog eens verkopen. We 
hebben ook al een hoop voorinschrijvingen voor de kennismakingsdagen wat ook super is. 
Wat komt er nog, er is weer een kernraad in aantocht. Volgende week komt daar weer een 
formulier voor online net zoals vorig semester. Daar kunnen jullie alles in kwijt en daarnaast 
gaan we ook jullie verantwoordelijken een aantal vragen sturen die jullie kunnen bespreken. 
18 mei gaat de kernraad door in de namiddag. Weet dus dat dat komt en dat we graag veel 
respons krijgen, alles wat beter kan verbeteren we graag. 
  
Update Werkgroepen 
Sport: We gaan jeneverhonkbal doen in het bloempark op 11 mei, de dag na mijn 
verjaardag, dat wordt nog doorgegeven. De prijs is €6, iets meer dan een halve fles jenever 
de man. Het is van 19u30 tot 21u. 
Frauke: Zorg dat het op tijd online komt en dat er genoeg volk is. 
Sport: Doen we, voor de rest is er niet meer echt iets. Voor de SOTS voor volgend jaar 
hebben ze gezegd dat we de dat kunnen organiseren vanuit kiesweek. Ik geef het maar mee, 
zou leuk zijn. 
Promcom: Geen updates. 
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Frauke: Hoe is het met de lustrumkorf? 
Promcom: Weet ik niet. Moet je Dymah eens voor sturen. 
Cultuur: Geen update. 
Ellen: Wij organiseren ook een marathon, is dat de moeite dan? 
Frauke: Het ding is je verliest er niks mee, gewoon proberen. Is ook niet zo heel veel werk. 
Jaarswerking: Daguitstap naar Brussel is geanuleerd, het kayakken gaat ook niet door omdat 
we daar ook heel weinig subsidies voor krijgen. 
Ferre: Waarom? 
Jaarswerking: LOKO, geen reden voor, we krijgen maar een deeltje. Er is een algemene 
limiet gekomen. Lasertag gaat ook niet door, te weinig inschrijvingen. Kan door het niet 
mogen delen tijdens kiesweek. Daar zijn wel al dingen voor betaald en draaien we dus 
verlies op. We doen nog een movie marathon en een BBQ. 
Frauke: Met movienight maakt het niet veel uit want het is geen geld maar voor de BBQ 
check je zeker best even op voorhand hoeveel mensen er komen. 
Chendo: Ik denk bij zo'n poll dat mensen niet komen omdat mensen hun keuze niet krijgen 
voor de film. 
Stien: Ik denk dat een BBQ meer succes heeft als je zelf dingen voorziet en op voorhand laat 
betalen, ik zou zelf niet afkomen als ik zelf vlees moet voorzien. 
Jaarswerking: Het ding is dat daar dan heel veel tijd in kruipt met die voorbereidingen.  
Stien: Ik weet gewoon realistisch gezien dat dat niet heel veel volk zou trekken, ik wil maar 
vermijden dat het opnieuw geannuleerd zou worden. Moest ik een luie student zijn zou ik 
het in ieder geval niet doen. 
Frauke: We zijn vandaag ook gewoon heel veel geld verloren door die evenementen die 
geannuleerd zijn en dat we dus beter iets doen waar zeker geld bij verdiend kan worden. Als 
je niks voorbereid trek je minder mensen. 
Jaarswerking: Maar het is ook minder werk en dus ook veiliger om geen geld te verliezen. Ik 
probeer ook minder verlies te maken. 
Frauke: We zullen er nog eens apart over spreken. Ik kom wel af morgen na m'n les als dat 
goed is. 
Jaarswerking: Ideaal. 
PAL: We zijn de bedankjes aan het maken voor de tutors en elke keer als ik hier zit denk ik 
oh nee teambuilding dus die komt er ook nog aan. En dan nog de mail met de gegevens voor 
certificaten en dat is het. Teambuilding wordt waarschijnlijk iets zoals pizza eten in het park. 
C&D: Arne heeft net gestuurd dat de CID georganiseerd worden door de Kul zelf en dat wat 
wij moeten doen al geregeld is. 
Frauke: Ik zou het nog eens delen, promcom doen jullie het? 
Blijke: Komt goed. 
Meco: We zijn gaan poolen als teambuilding maar was leuk! 
Cudi: We verkopen boekjes. 
Evenementen: Galabal maar dat weten jullie al. We zijn ook aan het kijken naar locatie voor 
kennismakingsdagen, ken je er nog laat het zeker weten! Er moet zelf gekookt worden en er 
moet lawaai gemaakt kunnen worden. 
Gilles: In de Voeren is er een goed iets, ik stuur het door! 
Internationaal: Brunch was goed, één persoon maar die had betaald dus allemaal in orde. 
Was echt heel gezellig, nu zijn we aan het voorbereiden voor taste of Belgium, daarvoor is 
praktisch alles geregeld. 
Feest: 9 mei is de laatste cantus. Is nog niet echt iets voor geregeld. 
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Frauke: Regel dat zo snel mogelijk aan dat dat goed op tijd online komt, we kunnen echt niet 
nog eens een cantus annuleren. Moet minstens een week op voorhand online komen. 
EJW: Ik zou graag nog een picknick doen maar even wachten op beter weer. Emma is hun 
eerste cantus aan het voorzitten vanavond, spannend. 
Onderwijs: We zoeken nog wat mensen voor volgend jaar, ik stuur nog een form door. 
  
Varia 
Uitnodigingen 

12urenloop Gent 
Kernraad 

 


